
9. Szlalom Szakági Bizottság 

 

Tisztelt Elnök úr! 

Tisztelt Elnökség! 

Tisztelt Sporttanács! 

 

A szakágunk a 2015-ös szezon során alakult meg. 

A Szlalom szakágban az idén 134 licencet váltottak ki a versenyzők, akik aktívan részt vettek a 
bajnokság futamain. 

Két zóna bajnoki futamot rendeztünk, ezeken a futamokon is és az éves CEZ értékelésben is 
eredményesen zártunk. CEZ bajnokot és 3 helyezettet is adott a szakágunk. 

A szakág pénzügyi helyzete kiegyensúlyozott volt. Megtakarítást tudtunk elérni, amit az idei 
stabil növekedésre kívánunk fordítani. 

Az utánpótlás helyzete kielégítő. A Junior kategóriában komoly verseny tapasztalható. 

A 2016-os bajnoki évben is 8 versenyt tervezünk a szakágban, csekély szabálymódosítást 
kívánunk bevezetni. Ennek legfőbb célja a stabilitás, de a szükséges mértékben igazodunk a 
változó körülményekhez. Az évad előkészítése jól halad, a bizottsági tagok kiveszik a részüket 
a munkából. 

 

Üdvözlettel 

Ágó Béla 
szakágvezető 
 

  


